
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. december 16-án 11.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Labant Zoltán, 

Elekes Péter,  
Szimel Gábor, 

   Szűcs Józsefné. 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Elekes Péter és Labant Zoltán Képviselő Urakat javasolta.  
 
Tóth Tamás: Javaslatom lenne a napirendi pontot illetően. Még javasolnék napirendi pontot 
felvenni. 
 
Hajdu Gábor: Ez egy rendkívüli ülés, a 28-i ülésre javasolj. 
 
Tóth Tamás: Tudunk másról is beszélni. Azt mondtátok, korábban van egy tartozása a 
Képviselő-testületnek. Alpolgármester választás háromszor nem volt. Első napirendi pontként 
fogom javasolni az alpolgármester választást, másodiknak az alpolgármester tiszteletdíjának a 
megállapítását, és harmadik napirendi pontként az alternatív fűtési rendszerek kialakítása 
ügyét. 
 
Hajdu Gábor: Köszönöm. Alpolgármester választásra a polgármester tesz javaslatot. Én nem 
teszek most javaslatot, nincs előkészítve. A következő ülésre készítem elő, szerepelni fog 
napirendi pontként a következő ülésre szóló meghívóban.  
 
Tóth Tamás: Ezzel csak az a gond, hogy jött már úgy meghívó, hogy nem szerepelt napirendi 
pontként, mégis tettél javaslatot. 
 
Hajdu Gábor: Én most nem teszek javaslatot. Én javaslok, a polgármester hatásköre, nem a 
Képviselő-testületé. 
 
Tóth Tamás: Fel kell-e tennie szavazásra a javaslatomat Polgármester Úrnak, Jegyző 
Asszony?  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Igen fel kell tenni. 
 
Hajdu Gábor: Én most nem teszek javaslatot, ha felvételre kerül is. 
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Tóth Tamás: Ezzel az a gond, hogy következetlenek vagytok. Mi az akadálya, hogy történjen 
ma alpolgármester választás. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nincs előkészítve a napirend.  
 
Hajdu Gábor: Egy figyelemfelhívást tennék. Kérlek benneteket, hogy a saját dolgotokkal 
törődjetek, ne az enyémmel. Ami a napirendi pont, azzal foglalkozzatok. Nem készítettük elő, 
28-án fogok javaslatot tenni.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 5 igen, 2 ellen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítők személyét, és az alábbi napirendet: 
 
Napirend:  

 
1./ Alpolgármester választás 
Előadó: polgármester 
 
2./ Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 
Előadó: polgármester 
 
3./ Alternatív fűtési rendszerek kialakítása pályázat benyújtásához az egyszerű 
közbeszerzési eljárásra meghívandó cégek kiválasztása 
Előadó: polgármester 
 
4./ Indítványok, javaslatok 
 
 

1./ napirendi pont: Alpolgármester választás 
 
Hajdu Gábor: Az anyag nincs előkészítve, nincs javaslatom. A következő rendes testületi 
ülésen teszek javaslatot. 
 
Tóth Tamás: Milyen előkészítést igényel? 
 
Hajdu Gábor: Ez az én dolgom, haladjunk. 
 
Tóth Tamás: Hová sietünk? 
 
Hajdu Gábor: Nem jelölök, nem teszek javaslatot jelen ülésen. Nem kényszeríthetsz. Így a 
második napirendi pont sem releváns. 
 
Elekes Péter: Nem kényszerítünk. Tíz perc szünetet kérünk. 
 
Hajdu Gábor: Gondolkozzunk már. A 28-i ülésen teszek javaslatot. Nem tudom, mit nem 
lehet ezen megérteni. Térjünk rá az alternatív fűtés napirendi pontra. 
 
3. napirendi pont: Alternatív fűtési rendszerek kialakítása pályázat benyújtásához az egyszerű 
közbeszerzési eljárásra meghívandó cégek kiválasztása 
 
Hajdu Gábor: Kiosztásra kerül az ülés elején egy anyag, melyen három ajánlattevőre van 
javaslat. Kérdezem, van-e más javaslat? 
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Elekes Péter: Elhalasszuk 28-ra ezt is. 
 
Tóth Tamás: Ha az ráér, akkor ez is. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az indítvány, javaslatokban, egy fontos ügyben, a folyószámla-hitel 
lecsökkentéséről kellett volna döntést hozni. 
 
Tóth Tamás: Ha az ráér, akkor minden ráér. 
 
Hajdu Gábor: Amióta Révay István alpolgármester Úr meghalt, azóta háromszor tettem 
javaslatot, egyszer sem sikerült választanotok. Most annyira akarjátok. Ez komolytalan 
hozzáállás. Aki komolyan gondolja a képviselői munkáját, az kérem, hogy maradjon az 
ülésteremben, és hozzunk ésszerű, komoly döntést. Az alpolgármester személyére történő 
javaslatomkor is, más képviselő elmondta, hogy neki semmi gondja a jelölt személyével, de 
Elekes Péter és Tóth Tamás Úr úgy döntött, hogy nem kerül megválasztásra. 
 
Elekes Péter: Polgármester Úr ne személyeskedjen. 
 
Hajdu Gábor: Kérem Labant Zoltán Képviselő Urat, Szűcs Józsefné és Tóth Csabáné 
Képviselő Asszonyokat, hogy vegyenek részt a döntéshozatalban. Kiosztásra került egy anyag 
a hitellel kapcsolatosan az ülés elején. A pala elszállítás költségének a felét kaptuk meg 
ÖNHIKI-ből. Fogjuk kérni a későbbiekben a másik felét is. Hozzuk meg a hitelkeret 
csökkentésről a határozatot a kiosztott javaslat szerint. Hozzuk meg ezt a döntést.  
Azért nem kívánok javaslatot tenni a jelen ülésen az alpolgármester személyére, mert két 
személy között vacilálok és még nem tudtam eldönteni, hogy ki legyen a jelölt. Még 
gondolkodnom kell. Eddig azért nem történt alpolgármester választás, mert Elekes Péter és 
Tóth Tamás Urak nem akartak választani. Én nem akarok hangulatot kelteni. Normális 
mederben szeretném, ha folytatnánk. Kérem, dolgozzunk, ne pattogjunk fel az ülésen. Erre 
hívtam össze jelen ülést, e szerint le is szeretném vezetni. Ezeket a dolgokat meg kellene 
tárgyalni, a döntéseket meg kellene hozni. Kérem a Képviselő Urakat és Hölgyeket, hogy ne 
szaladgáljanak el. Haladjunk. Az indítványok, javaslatokban van-e javaslat, mindenki mondja 
el a véleményét. 
 
Elekes Péter: A Képviselő-testületnek is lehet javaslata. 
 
Tóth Csabáné: A Fidesz Frakció tett javaslatot a napirendi pontokban történő változtatásra. 
Kértük Polgármester Urat, változtassa meg. Ha nem, a következő kérés az volt, hogy legyen 
egy rövid szünet. 
 
Tóth Tamás: Semmit nem lehet kérni. Semmit nem engedsz. Frakció Vezetőjének van joga az 
SZMSZ szerint is szünetet kérni. Meg akarjuk beszélni.  
 
Hajdu Gábor: Ideje, hogy megismerjenek benneteket. 
Ne tartsatok titkos szeánszokat. Beszéljetek nyíltan. Nektek vannak titkaitok. Tessék itt 
elmondani. A saját véleményedet mondd el, amit képviselsz, csak sajnos az nem a falu 
érdeke. A falut nyomorítjátok. 
 
Tóth Tamás: Ez már rágalmazás. 
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Hajdu Gábor: Péterkém, ti mondtok rágalmakat. Nekem semmi közöm semmi más 
településhez, párthoz sem. Én Bánrévéért tettem esküt. A faluért küzdök. Nekem nincs semmi 
bajom senkivel, semmiféle Kormánypárttal sem. Menj ki szünetre, én folytatom az ülést. 
Péntek van, haladni kellene, most kezdtük az ülést és már most szünetet akartok. Nem tartom 
indokoltnak. Én nem kunyerálok ilyenek miatt állandóan túlórát a dolgozóktól. 
 
Elekes Péter: Jó lenne, ha Polgármester Úr a Képviselő-testületi tagokat emberszámba venné, 
mert vagy lehülyézi, vagy lemarházza őket.  
 
Tóth Csabáné: Az SZMSZ-be belekerült, hogy a Frakció Vezető kérhet szünetet. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kérhet, de a polgármester vezeti az ülést,  azt Ő  rendeli el. 
 
Hajdu Gábor: Kérhetnétek szünetet, ha két órája itt ülnénk. Nem kell szünet. Amit 
javasoltatok, nincs előkészítve. Nem látom indokoltnak. Ha szükséges lesz, elrendelek 
szünetet, de az alpolgármester választással kapcsolatosan nem rendelek el, nem jelölök jelen 
ülésen. 
 
Elekes Péter: Milyen előkészítést vesz igénybe? Nem is lett megszavazva. 
 
Tóth Tamás: Te mondtad, hogy milyen felelőtlen emberek vagyunk. Most ti nem akartok 
választást. Kire lenne javaslatod? 
 
Hajdu Gábor: Nincs javaslatom. Hat fő lehetne. Akit gondolnék, azzal még egyeztetnem kell. 
 
Tóth Tamás: Javaslom, hogy készítsd elő most. 
 
Hajdu Gábor: Most nem tudom, nincs idő rá. 
 
Tóth Tamás: Titkos háttér megbeszéléseket igényel? 
 
Hajdu Gábor: Azok ti vagytok. Két ember közt vacilálok. Ha eldöntöm, egyeztetni fogok egy 
emberrel. Értsétek meg!  
 
Szimel Gábor: Miért jött ez elő most? Nem értem. A 28-i ülésen sem látnám indokoltnak. 
Nem tudjuk, hogy ki lesz helyettem. Lehetne ő is a következő jelölt, akár. 
 
Tóth Tamás: Közlékenyen kellene állni a Fidesz Frakcióhoz.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Képviselő-testület, Tamás. 
 
Hajdu Gábor: Az a baj, hogy úgy ültök itt, és nem képviselőként. 
 
Tóth Tamás: Ez a te problémád. 
 
 
Ezután a Fidesz Frakció kivonult az ülésről. 
 
 
Hajdu Gábor: A Fidesz Frakció bojkottálta az ülést. 
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Döntéshozatal nem történt. 5 fő képviselő kivonulása következtében a Képviselő-testület 
határozatképtelen lett. 
 
Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

      Elekes Péter                   Labant Zoltán  
         képviselő                              képviselő       
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. december 16-án 11.40 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli  üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Labant Zoltán, 
Szimel Gábor, 

   Szűcs Józsefné. 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Elekes Péter és Labant Zoltán Képviselő Urakat javasolta.  

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  
1./ Alternatív fűtési rendszerek kialakítása pályázat benyújtásához az egyszerű közbeszerzési 
eljárásra meghívandó cégek kiválasztása 
Előadó: polgármester 
 
2./ Folyószámlahitel meghosszabbítása 
Előadó: polgármester 

 
Hajdu Gábor : Javaslom, hogy az elfogadott napirendet az 1. napirendi pontnál a meghívandó 
cégek üzleti érdekére, a 2. napirendi pontnál a vagyonunkkal való rendelkezésre vonatkozóan  
zárt ülés keretében tárgyalja a Képviselő-testület. Szavazásra tette fel a javaslatot. Képviselő-
testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
176/2011.(XII.16.) sz. határozat: 
Tárgy: Zárt ülés elrendelése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az elfogadott napirendi pontokat az 
Ötv. 12.§ (4) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
A Képviselő-testület Zárt ülésen folytatja a tanácskozását: 
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